
 
 
Minskat antal igen 
Kommunfullmäktige har tidigare i coronatider minskats till 35 ledamöter, i september var vi tillbaka 
på 61 ledamöter, men nu ökar smittspridningen så vi gick på dagens möte ner till 35 igen. För oss 
tjänstgjorde, Emma-Lina Johansson, Anders Skans, Sadiye Altundal och Boel Pettersson med Anders 
Andersson som ersättare. Med anledning av smittläget så minskades antalet ärende också, inga 
motioner och enkla frågor togs upp. 
 
Delårsrapport 
Anders Skans uttryckte vår oro av den långsiktiga finansieringen av välfärden och att de politiska 
målen inte uppnås. Malmö stad gör 2020 ett överskott på över en miljard, mest beroende på yttre 
faktorer. Däremot vill styret ine trygga den långsiktiga finansieringen. I delårsrapporten fördelades 
också 50 miljoner extra av överskottet till föreningslivet, det gav (V)i stöd till. 
  
 
 


